
Svoboda fórum č. 667 

 
Obsah: Úvodník - Na věčné časy 

Sportovní zprávy 

Zprávy ze školy 
Volby 2006 

Informace, zprávy, inzerce  

 
 

Úvodník - Na věčné časy 

        Hitler svým stoupencům tvrdil, ţe buduje říši, která bude 
vládnout světu tisíc let. Naši komunisté razili heslo "Se Sovětským 

Svazem na věčné časy!" a vtipálci k tomu připisovali "ale ani o hodinu 
déle!!".  

        Demokracie tak vzdálené časové horizonty neuznává. Ne kaţdý 
má tah na branku účinný po celá desetiletí. Proto volíme své zástupce, 

kteří za nás ve sněmovně rozhodují, pouze na čtyři roky. Kdyţ se 
osvědčí - a mají ještě dost plánů, elánu a vytrvalosti, rádi jim dáme 

šanci ve svém díle pokračovat. Pokud si ale jezdí do parlamentu jenom 
posedět, zahrát si na notebooku karty nebo dobře se najíst a napít 

nebo popovídat si s přáteli a začít kmitat pár týdnů před volbami, je to 
jen naše neschopnost, kdyţ ve své bohu(ne)libé činnosti pokračují 

několik volebních období. 
        Ve škole učíme děti, ţe demokracie stojí na čtyřech pilířích. Je to 

moc zákonodárná (ve státu parlament, v obci zastupitelstvo), výkonná 
(vláda, v obcích obecní úřady) a soudy (od okresního aţ po Nejvyšší 

soud a Ústavní soud, dnes ještě Evropský) - tyhle tři pilíře by měly 

stačit. V praxi se však osvědčil ještě čtvrtý pilíř - nezávislá a svobodná 
média (tisk, rozhlas, televize - a dnes ještě Internet).  

        V letošním roce máme šanci jít dvakrát k volbám. Za necelý 
měsíc budeme volit své zástupce v Parlamentu ČR - a na podzim 

městské zastupitele. Obě volby jsou pro nás, svobodské občany, 
stejně důleţité. V parlamentu potřebujeme mít poslance, kteří 

pomohou našemu kraji, regionu i městu s problémy, které si 
nemůţeme vyřešit sami z našeho rozpočtu. Pokud sledujete v televizi 

parlamentní jednání při sestavování státního rozpočtu, můţete vidět 
přeplněnou sněmovnu - a u mikrofonu někdy nám zcela neznámé 

tváře poslanců, kteří lobují za své město nebo klub. Při projednávání 
zákonů zase můţeme pozorovat rozdílný přístup poslanců k 

problémům. Někteří se snaţí o společné vyřešení problému i za cenu 
určitých ústupků, jiní dávají přednost výpadům a hašteření.  

        V parlamentních volbách se upřednostňují politické strany před 

osobnostmi. Kaţdá politická strana se proto snaţí předloţit svým 
voličům takový program, který by je oslovil. Musíme však mít na 



paměti, ţe vládnout bude po volbách v kaţdém případě určitá koalice - 

a jaká ta koalice bude, zase rozhodnou voliči. Jak můţeme ovlivnit 
kvalitu a kulturu Parlamentu ČR v dalším volebním období?  

1. Především tím, ţe půjdeme k volbám.  
2. Zvolíme takovou politickou stranu, která je našemu názoru 

nejbliţší (je to čistě vaše věc).  
3. Dáme preferenční hlas poslanci, který můţe pro náš region 

udělat maximum. Tím mu můţeme pomoci ke vstupu do 
parlamentu! (krouţkování)  

4. Po celé další volební bychom měli sledovat činnost poslance, 
kterého jsme si vybrali (a jehoţ politickou stranu jsme si vybrali, 

protoţe se nevolí osobnosti napříč kandidátkami).  
5. Kaţdý poslanec má dnes své webové stránky a pro ty, kteří ještě 

nekamarádí s počítačem, svou kancelář a asistentkou. Měli 

bychom se mu občas ohlásit, kdyţ nás potěší svou činností, nebo 
kdyţ na nás dlabe.  

6. A konečně účtování bychom měli dělat za čtyři roky u dalších 
voleb.  

Mohu všechny čtenáře potěšit zprávou, ţe se pokoušíme se 

sousedními periodiky (Maršovský Zpravodaj, Mladobucké listy, 
Janskolázeňská Fontána a Svoboda fórum) připravit společné 

předvolební číslo. Pokud Vás cokoliv zajímá, ptejte se! Rádi váš názor 
zveřejníme.  

St. Ondráček 

nahoru - obsah 

 
 

Sportovní zprávy 
 

POHÁR ROZHLASU 
        je atraktivní atletickou soutěţí, která má na školách mnohaletou 

tradici. Mnozí z nás ještě pamatují výkony Radima Turyny, Petra 

Valtery, Mirka Haidra, Zdeňka Nesvadby, Jirky Hrdého a celé plejády 
děvčat naší školy. Několikrát jsme vyhráli okresní kolo a úspěšně 

bodovali i v krajském. Soutěţit můţe kaţdý závodník ve dvou 
disciplínách + štafetě. Okrskový přebor se koná v pondělí 15.5. na 

hřišti u 4.ZŠ R. Frimla Trutnov a vítěz postupuje do krajského kola, 
které je o dva dny později ve Dvoře Králové nad Labem.  

 
FOTBAL 



MFC Svoboda : Jiskra Kocbeře 1:2 (1:1) - gól Matějka  

        Vedení jsme se ujali hned na začátku utkání.Po krásné akci se 
trefil Mates. Soupeř o několik minut později vyrovnal, kdyţ jejich 

útočník poměrně lehce prošel svobodskou obranou. Do vedení nás 

náhle mohl poslat opět Mates, ale pohrdl penaltou. Za pozornost stojí, 
ţe v brance jiţ stál chytající obránce, kdyţ se krátce před tím gólman 

hostí zranil. Ve druhé půli hosté přidali další gól. Svobodě se přes 
mnoţství šancí jiţ srovnat, natoţ jít do vedení, nepodařilo. Jako bonus 

si Šolda vyslouţil dalšího ţluťase a rozšířil tak svou sbírku na jedenáct.  

Sprincak 2006 
Ţáci  

FC Vrchlabí B : MFC Svoboda 3:3 - góly: 2 M. Stehlík, Machan Našli 
jsme si na www.ofctrutnov.com: 

MFC Svoboda - FK Dol. Kalná 3:2 

Vítězstvím a ziskem tří bodů se svobodský tým vyhoupl na 3. místo 
aktuální tabulky! 

 
Přípravka - skup. B - náš potěr na jedničku! 

MFC Svoboda - FC Mladé Buky 8:2 
MFC - Svoboda - Jiskra Hor. Maršov 6:1 

MFC Svoboda - Baník Ţacléř 5:2 
V aktuální tabulce Svoboda sesadila FK Trutnov B z vedoucího místa!!  

 
BASEBALL 

        Patriots Liberec zahájil zápasy v ČML 2006 ve velkém stylu. Po 
vítězství nad béčkem Tegoly Praha na jejich hřišti 15-3 a 11-6 porazil 

o posledním víkendu i silný tým Bučovic na jejich hřišti 6 - 11 a 0 - 10. 
Příští sobotu 14.5. jedou Patrioti na dvojzápas do Třebíče. Nás 

samozřejmě jejich výkony zajímají, protoţe páteř jejich týmu tvoří 

naši odchovanci.  
        Muţi SB Rýchory hostili v mezioblastní soutěţi na hřišti v 

Trutnově v sobotu 29.4. tým Laso Kladno, se kterým vyhráli 9 - 3. 
Nedělní soupeř Red Crayfich Rakovník své utkání s naším týmem 

odloţil. Další zápas hrajeme v v sobotu 13. května proti týmu Blue 
Turtles Čes. Lípa a v neděli 14.5. proti Tempu Praha. V Mladých 

Bukách hrají v sobotu 13. května kadeti, proto zřejmě obě utkání 
odehrají muţi opět v Trutnově.  

 
ŢÁCI, ŢÁKYNĚ A KADETI 

        se společně připravují na okresní přebor smíšených týmů v 
softbalu, který se koná v pátek 19. května od 9 hodin na hřištích v 

Mladých Bukách. Vítěz tohoto OP postupuje do krajského přeboru, 
jehoţ pořadatelem je Kostelec nad Orlicí ve čtvrtek 25. května 2006.  

 

http://www.ofctrutnov.com/


VOLEJBAL 

        Tým volejbalistů SK Janské Lázně si vedl v uplynulém ročníku KP 
velmi dobře. Získal čtvrté místo - a o bronzovou příčku je připravila 

smůla, kdyţ ze sedmi nerozhodných zápasu, ve kterých rozhodovaly 

brejky, vyhráli jediný. Na třetí míst jim chyběly pouhé tři body! 
 

1. Červený Kostelec 67 bodů 
2. Vrchlabí 64 

3. Náchod 60 
4. Janské Lázně 58 

5. Malšovice 55 
6. Vamberk 54 

7. Slavia HK B 51 
8. Černčice 45 

9. Dvůr Král. n.L. 43 
10. Černilov 43 

 
Zveme příznivce na MEZINÁRODNÍ TURNAJ muţů, který se bude konat 

u příleţitosti oslav objevení pramenů ve dnech 20.-21.5.2006 na hřišti 

od hotelem Siréna v Janských Lázních.  

MLADÍ HASIČI 
        Krouţek mladých hasičů uţ je v plném proudu v přípravách na 

závody. Nové malé děti z první třídy a ze školky se pustily do 
trénování s plným nasazením. První závody jsme měli v Radvanicích a 

to "UZLOVKA" , 1. dubna 2006, na které jely vítězky našeho kola - 
Lucka Hprváthová a Lucka Čudková a obsadily krásné třetí místo. V 

celkovém hodnocení jsme o pohár starosty zatím na třetím místě, ale 
máme ještě celou sezonu před sebou, tak se můţe pořadí změnit. 22. 

dubna 2006 jsme byli na výletě na DNU ZEMĚ. Šli jsme okolo rybníčka 

do Horního Maršova a cestou zaţili ještě spoustu radovánek na sněhu. 
Poté jsme na faře zdobili perníčky, navlékali korálky, česali len a 

shlédli jsme pohádku. V pět hodin jsme se odebrali do místní školy, 
kde jsme shlédli další pohádky, které se dětem moc líbily. 

Připravujeme se na závody. Ty nejbliţší jsou 21.5.2006 a další kolo 
soutěţe PLAMEN je ve dnech 3.-4.6.2006.  

Lucie Trnková 

nahoru - obsah 

 
 

Zprávy ze školy 
 



1. Ve čtvrtek 26.4.2006 proběhl přebor školy v Sudoku. Přeboru se 

zúčastnilo celkem 62 ţáků školy.  
Výsledky: 

1.-5. třída  
1. Filip Rolenec 

2. Alena Hainišová 
3. Sandra Kochová 

6.-9. třída  
1. Petra Olšiaková 

2. Kateřina Braunová 
3. Marek Boček 

První tři v kaţdé kategorii získali kredit do mobilního telefonu v 
hodnotě 500 Kč, 300Kč a 200 Kč. Tuto akci finančně podpořil 

svobodský Městský úřad, Trutnovská realitní - pan Ott , pan 

Martin Mach z reklamní agentury Mach a knihkupectví 
Kanselsberger.  

2. Vedení školy děkuje ţákyni 8. třídy Báře Hrnčířové za pomoc při 
organizaci Čarodějnic 2006.  

3. Ve čtvrtek 4.5. proběhl na místním fotbalovém stadionu 
okrskový turnaj Mc Donald Cup za účasti celkem 12 muţstev ze 

6 škol. Naši ţáci z 1.-3. třídy skončili pátí, ţáci 4.-5. třídy skončili 
těsně před branami postupu do okresního finále. Prohráli aţ na 

penalty se ţáky z Dolní Branné. Poděkování patří fotbalovému 
oddílu za zapůjčení hřiště, panu Jiřímu Skučkovi ze ZŠ 

Mládeţnická za perfektní organizaci turnaje a panu Ríšovi 
Kocíkovi za přípravu a vedení obou našich ţákovských týmů.  

4. Na pátek 12.5.2006 vypsal ředitel školy ředitelský den. Ţáci mají 
volno a nemusí do školy. Důvodem je přerušení dodávky 

elektřiny.  

5. 17.-18. května proběhne ve škole sběr starého papíru.  
6. AŠSK (Asociace školních sportovních klubů) připravila na příští 

týdny dvě zajímavé sportovní soutěţe. V pondělí 15.5. je 
okrskové kolo Poháru rozhlasu na 4. ZŠ Frimla v Trutnově a v 

pátek 19.5. okresní kolo v softbalu na hřištích v Mladých Bukách. 
Škoda, ţe se nepodařilo na škole získat partu talentovaných 

ţáků a ţákyň, která by si chtěla porovnat své síly se soupeři z 
ostatních škol okresu.  



  

  

  

nahoru - obsah 

 
 

Volby 2006 
 

        Váţení voliči, budeme vám představovat všechny kandidáty pro 

volby 2006 z našeho regionu, kteří nám poskytnou informace o tom, 
co pro náš kraj jiţ udělali - a co hodlají dělat, kdyţ budou do 

Parlamentu ČR zvoleni. Spolu s vámi je budeme celé další volební 
sledovat, jak své sliby plní. Musíte si však uvědomit, ţe ţádná politická 

strana nemůţe získat ve sněmovně nadpoloviční většinu - a ţe tedy 
musí své programy konzultovat a vylaďovat se svými koaličními 

partnery. A jaká bude povolební koalice - o tom rozhodnete VY!!!  
 

Seznam volebních stran podle vylosovaných čísel:  
l - Strana zdravého rozumu 

2 - České hnutí za národní jednotu 

3 - Balbínova poetická strana 
4 - Liberální reformní strana  

5 - Právo a Spravedlnost - ANO tradiční rodině, NE korupci a 



kriminalitě  

6 - NEZÁVISLÍ  
7 - Česká pravice 

8 - Koruna Česká (monarchistická strana Čech, Moravy a Slezska) 

9 - Občanská demokratická strana 
10 - Česká strana sociálně demokratická 

11 - SNK Evropští demokraté 
12 - Unie svobody - Demokratická unie 

13 - Helax - Ostrava se baví 
14 - Pravý Blok - strana za ODVOLATELNOST politiků, NÍZKÉ daně, 

MINIMALIZACI byrokracie, SPRAVEDLIVOU justici, REFERENDA a 
PŘÍMOU demokracii www.cibulka.net 

15 - 4 VIZE - 1. daňový systém na jednom listu formátu A4. 2. 
regulace inovace+Vysoká kvalita=Kratší pracovní týden. 3. Rodinný 

dům pro kaţdého snadněji. 4. Reklama, která informuje,ano, reklama, 
která ovlivňuje, ne. www.4vize.cz.  

16 - Česká strana národně socialistická 
17 - Moravané 

18 - Strana zelených 

19 - Humanistická strana 
20 - Komunistická strana Čech a Moravy 

21 - Koalice pro Českou republiku 
22 - Národní strana 

23 - Folklor i Společnost 
24 - Křesťanská a demokratická unie - Československá strana 

lidová 
25 - NEZÁVISLÍ DEMOKRATÉ (předseda V. Ţelezný) 

26 - STRANA ROVNOST ŠANCÍ 
pozn.red. - zvýraznili jsme (tučně) politické strany, které mají podle 

současných průzkumů šanci dostat se do parlamentu.  
 

RNDr. Jiří Kulich kandiduje za Stranu zelených 
CO JSME SE O NĚM DOZVĚDĚLI? 

        Narodil se v r. 1961, je biolog a pedagog, absolvent 

Přírodovědecké fakulty Univerzity Karlovy, nezávislý kandidát za 
Stranu zelených v Královéhradeckém kraji (č.5 na kandidátce č.18)  

        Je ředitelem Střediska ekologické výchovy a etiky SEVER. Působí 
v ekologické výchově, věnuje se vzdělávání učitelů, studentů a ţáků, 

je autorem několika studií a publikací. Dobrovolně pracuje v několika 
neziskových organizacích (např. Zelený kruh, Společnost pro trvale 

udrţitelný ţivot, SSEV Pavučina a STEP). Je členem obecního 
zastupitelstva a předsedou finančního výboru v Horním Maršově. 

Kromě komunální politiky pracuje v poradních orgánech 
Královéhradeckého kraje (Poradní sbor pro ekologickou výchovu), 

vlády ČR (Rada vlády pro neziskové organizace), Ministerstva školství 

http://www.cibulka.net/
http://www.4vize.cz/


(Pracovní skupina pro vzdělávání pro udrţitelný rozvoj), Ministerstva 

ţivotního prostředí (Meziresortní pracovní skupina pro ekologickou 
výchovu) a v Radě KRNAP. Člen Komise pro výchovu IUCN - 

Mezinárodního svazu ochrany přírody, nositel ceny Josefa Vavrouška a 

ceny ministra ţivotního prostředí za rok 2005.  
        S manţelkou Hanou ţije a pracuje v Horním Maršově v 

Krkonoších, má dvě dcery (Kateřina *1992 a Barbora *1994). Nejvíce 
se věnuje oblasti školství, kultury, ţivotního prostředí, neziskových 

organizací a místního rozvoje.  
 

Můţete nám o tom říct něco bliţšího? 
        Oblasti školství se věnuji mnoho let i ve svém profesním ţivotě. 

Kaţdoročně k nám do střediska přijíţdějí desítky škol a za stovkami 
jiných s programy vyjíţdíme. Za klíčové téma (a to nejen pro školství, 

ale i pro celý ţivot obce!) povaţuji lepší podmínky pro udrţení škol v 
malých obcích. Z praxe vím, ţe kvalita školy nezávisí na její velikosti, 

ale především na dovednosti lidí okolo (od zřizovatele přes ředitele po 
jednotlivé učitele) a ţe kvalitně "vzdělávat a vychovávat" ve velkých 

městských školách je často o mnoho náročnější neţ na těch 

venkovských. Na úrovni státu a krajů je třeba prosadit rozumný a 
pruţný systém namísto současných administrativních přístupů, kdy 

malé školy ţijí v trvalé nejistotě a náhodný výkyv v počtu ţáků v 
jediném roce můţe znamenat zrušení jinak kvalitní a perspektivní 

školy. Na úrovni obcí jsou zase potřeba nápaditá řešení - např. 
spolupráce v rámci svazků obcí, spolupráce větší školy s okolními 

malotřídkami, zajímavá profilace škol lákající i ţáky z větších míst...). I 
tyto přístupy však můţe podporovat stát - např. díky prostředkům z 

fondů EU. V mé práci řadou praktických projektů (asi nejvýraznější je 
asistenční a grantový program "Škola pro udrţitelný ţivot") pomáháme 

školám měnit "zdola" výuku tak, aby nešlo především o "biflování" 
řady jednotlivých informací kvůli zkouškám, ale o vidění světa v 

souvislostech a o získávání praktických dovedností a postojů pro ţivot 
a řešení problémů. Vítám a svou profesní činností snad i pomáhám 

reformě směřující k větší tvořivosti a samostatnosti kaţdé školy a 

kaţdého učitele. Z kaţdodenní spolupráce se školami v kraji, ale i celé 
ČR vím, co školy brzdí. Mám jasnou představu tří věcí, které jim 

mohou pomoci a které je třeba prosazovat "shora":  
- odbourat zbytečnou administrativu (stačí navštívit poradu ředitelů 

škol, aby bylo jasné, ţe z nich jsou dnes spíše administrativní neţ 
pedagogičtí pracovníci) 

- zlepšit financování 
- prosadit jasný a motivující systém vzdělávání a kariérního růstu 

pedagických pracovníků. 
 

A co ţivotní prostředí? 



        V oblasti ţivotního prostředí se věnuji aktuálně např. problémům 

nakládání s odpady - během posledních let došlo v obcích k velkému 
posunu a všechny obce ve východních Krkonoších jsou dnes zapojeny 

v systému separace odpadů. Je však důleţité, aby obce ani občané na 

odpovědné nakládání s odpady nedopláceli! V Horním Maršově jsme 
jednou z mála obcí, kde jsme navzdory protitlakům udrţeli to, ţe 

kaţdý občan platí dle konkrétního objemu vyprodukovaného odpadu a 
ne paušálně (tzv. "na hlavu"), coţ povaţuji za správnější a 

spravedlivější. Problémem k řešení je malá podpora kapacit na 
zpracování vytříděného odpadu, coţ následně ovlivňuje ceny a pro 

svozové firmy je tak paradoxně nejvýhodnější odpad nadále 
skládkovat (viz současné nakládání s plasty u Transportu Trutnov). Za 

aktuální povaţuji prosazovat přednost prevenci (např. motivací k 
rozšíření vratných obalů) a přednost materiálovému vyuţití odpadu (= 

recyklaci) před spalováním - pro náš kraj je téma aktuální i kvůli 
záměru výstavby spalovny v Opatovicích, s nímţ nesouhlasím.  

        Souvisejícím problémem zejména v malých obcích je vytápění a 
s ním spojený nešvar spalování odpadů a nekvalitních paliv (zejména 

sirnatého hnědého uhlí). To, ţe jedovaté látky v ovzduší "nejsou 

vidět", působí, ţe si hrozivost takového počínání běţně neuvědomuje 
jinak docela slušných lidí. Hlavní cestu do budoucna vidím kromě 

osvěty v ekonomickém zvýhodnění úspor a decentralizovaných 
alternativ - např. moderní způsoby topení dřevem a jinou biomasou ať 

uţ se jedná o obecní a podnikové výtopny (viz příklady Jindřichovic 
pod Smrkem či jihočeské Deštné) nebo o domácí vytápění. 

 
ODS 

        Představujeme voličům významného politika, který je na volební 
kandidátce ODS (čís. 9) na volitelném pátém místě. Přesto by jej měli 

voliči ODS v našem regionu na kandidátce zakrouţkovat, aby si svou 
pozici ještě zlepšil preferenčními hlasy. Poslanec MUDr. Kochan je 

výborný organizátor a zkušený i odpovědný pracovník ve všech svých 
funkcích, které ve svém ţivotě vykonával - od kvalitního lékaře přes 

úspěšného primáře aţ po funkcionáře Městského zastupitelstva v 

Trutnově a poslance sněmovny Parlamentu České republiky. MUDr. 
Jozef Kochan, Trutnov, 60 let, poslanec PSP ČR 

Ţivotopis 
        Jmenuji se Jozef Kochan, povoláním lékař. 

Lékařskou fakultu jsem absolvoval v Praze, mou 
specializací je radiodiagnostika. Svou praxi jsem 

vykonával v nemocnici v Trutnově, kde jsem 20 let 
byl primářem, dále jsem pracoval v nemocnicích ve 

Vrchlabí a ve Dvoře Králové.  
        V současné době vykonávám poslanecký 

mandát v PSP ČR, kde pracuji ve výboru pro 



sociální a zdravotní politiku v různých funkcích. V ODS jsem od jejího 

zaloţení, prošel jsem prakticky všemi funkcemi v organizační struktuře 
ODS na okresní a regionální úrovni. V komunální politice vykonávám 

mandát poslance jiţ třetí volební období, jsem členem rady města, kde 

pracuji v různých funkcích i komisích.  
        Mezi mé zájmy patří i tvorba koncepce politiky veřejného, ale 

zejména soukromého zdravotnictví. Jsem ţenatý, mám dvě děti, 
manţelka je soukromá podnikatelka, je mi 60 let. Aktivně lyţuji a hraji 

golf.  
 

ČSSD 
PhDr. Robin Böhnisch - narozen 23. listopadu 1976 ve Vrchlabí 

Svobodný, bezdětný - bydliště v Mladých Bukách (okres Trutnov) - 
volební obvod - Kraj Královéhradecký 

Vzdělání: 
1982 - 1983 Mateřská škola Texlen n.p. Mladé Buky - Kalná Voda 

1983 - 1991 Základní škola v Mladých Bukách 
1991 - 1995 Střední lesnická škola v Trutnově (obor lesnictví) 

1996 - 2001 Univerzita Hradec Králové (učitelství biologie-občanská 

výchova) 
2001 - dosud Univerzita Pardubice (doktorský studijní program 

Aplikovaná a krajinná ekologie) 
2005 - Univerzita Karlova v Praze (rigorózní řízení) 

Působení v ČSSD a veřejné funkce: 
1998 - dosud Česká strana sociálně demokratická 

1999 - 2003 předseda Místní organizace ČSSD Mladé Buky 
1999 - 2001 místopředseda Okresního výkonného výboru ČSSD 

Trutnov 
2001 - 2005 předseda Okresního výkonného výboru ČSSD Trutnov 

2002 - dosud člen Zastupitelstva Obce Ml. Buky (zvolen preferenčními 
hlasy) 

2003 - dosud poslanec Parlamentu ČR (postoupil jako náhradník) 
2005 - dosud místopředseda Krajského výkonného výboru ČSSD 

Královéhradeckého kraje 

Koníčky: 
ţivotní prostředí (od roku 2001 člen České botanické společnosti) 

fotografování 
cestování (zejména Blízký východ) 

literatura (faktu), film (vše od Monty Pythona) 
politologie a politika 

 
Reference od Prof. PhDr. Vladimíra Wolfa (historik, Fakulta 

humanitních studií Univerzity Hradec Králové): 
        Pana poslance PhDr. Robina Böhnische znám jiţ od jeho 

studentských let. Patřil mezi výtečné studenty biologie Pedagogické 



fakulty UHK. Sleduji jeho ţivotní pouť v etapě, kterou bych nazval 

politickou a odbornou. Povaţuji ji za úspěšnou. Jeho mládí i 
přírodovědné vzdělání mi dovolují vyjádřit se, ţe je nadějným 

vzdělaným mladým sociálním demokratem evropského střihu, který si 

uvědomuje, ţe jeho voliči jsou nejen pouze levicově, ale i středově 
orientovaní. Jeho společenské, kulturní i politické kontakty jej k roli 

moderního poslance, který respektuje široké spektrum svých voličů a 
poctivě pro ně pracuje, předurčují. Nenaparuje se, je na něho 

spolehnutí, je otevřený, skromný, prostě člověk s rozhledem i s 
dobrým srdcem. Mohu jej tedy široké voličské obci rád doporučit. Je to 

také můj tip.  

V.Wolf 
 

 

nahoru - obsah 

 
 

Informace, zprávy, inzerce 
Dagmar Berrová - starosta@musvoboda.cz 

 ŢELEZNÁ SOBOTA … Krouţek mladých hasičů pořádá sběr 
ţeleza v sobotu 27. května 2006 od 8:00 projedeme zase celou 
Svobodu. Informace na tel: 776 798 666 p. Trnková. Nebereme 

ledničky, mrazáky a automatické pračky! Výtěţek bude pouţit na 
činnost mladých hasičů, kteří byli minulý rok velice úspěšní. 

mailto:%20starosta@musvoboda.cz


Přijďte se podívat do cukrárny na jejich poháry! Dopravu nám 

zajišťuje firma KT -STAV Zdeněk Tlachač.  
 PŘERUŠENÍ DODÁVKY ELEKTŘINY … V důsledku provádění 

plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy vysokého 

napětí Vám v souladu se zákonem č. 458/2000 Sb. oznamujeme 
přerušení dodávky elektřiny v obci Svoboda nad Úpou - u kostela 

v pátek 12.5.2006 v době od 8.00 do 16.00 hod. Týká se ulice 5. 
května od Kovaříka č.p. 407 aţ po zdravotní středisko, pošta, 

školka, ulice Kostelní, Luční.  
 ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ … které se konalo 3. května, 

není bohuţel ještě podepsán. Proto vyjde aţ v dalším čísle. 
Zatím alespoň krátká zpráva. Zastupitelstvo rozhodlo: 

- Prodlouţit o rok veřejnoprávní smlouvu s městskou policií 
Trutnov za stejných podmínek jako v uplynulém roce. 

- Zastupitelstvo schválilo návrh financování akce most na Nový 
Svět. 

- Zastupitelstvo schválilo připojení města Svoboda nad Úpou ke 
komunitnímu plánování města Trutnov. 

- Zpráva městské policie o činnosti za celý uplynulý rok vyjde v 

dalším čísle. Podrobný zápis ze ZM také.  

Dagmar Berrová, starostka  

 DAŇ Z NEMOVITOSTI … Podle sdělení finančního úřadu obdrţí 
sloţenky na daň z nemovitosti kaţdý poplatník poštou domů. 

Splatnost těchto sloţenek je do konce května.  

 NEBEZPEČNÝ ODPAD … Termíny pro svoz nebezpečného 
odpadu jsou následující: 8. 7. 2006, 2. 9. 2006 a 4. 11. 2006. 

Jedná se o ledničky, televizory,monitory, akumulátory, zářivky, 
výbojky, zbytky barev a lepidla, rozpouštědla a jiné spotřební 

chemické výrobky. alší odpad, jako je např. lepenka, eternit a 
další stavební materiál si musí odstranit na vlastní náklady kaţdý 

sám. Nedávat do kontejnerů s nebezpečným odpadem!!! 
Likvidaci odpadu ze zahrad (suchá tráva, větve, shrabané listí, 

které by se nemělo pálit) zajistí na základě ţádosti (i telefonické 
499 871 145) MěÚ. Zároveň upozorňuji, ţe poplatek za svoz 

odpadu za rok 2006 je splatný nejpozději 30. 6. 2006. Sazba pro 
poplatníka činí pro tento rok 450,- Kč. Částku můţete zaplatit 

hotově v pokladně, sloţenkou nebo převodním příkazem na účet 
č.35-1303700359/0800, přičemţ variabilní symbol Vám sdělíme 

na MěÚ i telefonicky (499 871 145). Připomínám, ţe na základě 

obecně závazné vyhlášky č. 2/2005, čl. 8, odst. 1.) se včas 
nezaplacené poplatky zvyšují na trojnásobek. Dana Petrţílková, 

referent odpad. hospodářství  
 PRODÁM PALANDU … (ţelezná konstrukce) levně - zn.: 776 

632 013 Jana Řečinská, Kostelní 526  



 VOLNÁ MÍSTA … KASPER KOVO s.r.o. Trutnov moderní 

strojírenská firma zaměřená na zpracování plechů a finálních 
výrobků z nich hledá  

 

1) vzhledem na výrazný nárůst výroby a prodeje v tomto a 
příštích letech 

techniky výroby 
Poţadavky: 

- pozice - mistr, zástupce mistra, programátor CNC strojů 
- vzdělání ÚSO strojírenského směru s maturitou (i učební obor) 

- loajální, schopen dodrţovat a prosazovat firemní filozofii 
- flexibilita, komunikativní schopnosti a schopnost týmové 

spolupráce 
- nutná praxe, schopnost učit s novým znalostem a 

dovednostem 
- výhodou znalost AN-N 

 
2) pro posílení výrobního týmu hledáme 

svářeče 

Poţadavky: 
- svářeč TIG-Argon, výhodou drţitel dalších oprávnění MAG/MIG 

rovnání plamenem a bodování, práce s plechem, schopnost 
práce s výkresovou dokumentací, samostatnost, manuálně 

zručný 
- práce v dvousměnném provozu  

- schopen dodrţovat firemní filosofii  
 

3) pro posílení výrobního týmu hledá 
zámečníka - svářeče 

Poţadavky: 
- vyučen v oboru nebo v příbuzném stroj. oboru, svářeč MAG-

CO2, výhodou oprávnění TIG-Argon, pálení plazmou, rovnání 
plamenem a bodování, práce s plechem, schopnost práce s 

výkresovou dokumentací, samostatnost, manuelně zručný 

- práce v dvousměnném provozu  
- schopen dodrţovat firemní filosofii  

Písemné přihlášky s ţivotopisem nejpozději do 15 dnů od 
zveřejnění inzerátu 

 
4) hledá pro posílení výrobního týmu pracovníka na pozici 

pracovník technické kontroly 
Poţadavky: 

- vzdělání ÚSO strojírenského směru s maturitou 
- praxe v kontrolní činnosti u strojírenských výrobků  

- flexibilita, komunikativní schopnosti, zodpovědnost, 



samostatnost a schopnost týmové spolupráce 

- znalost technického AJ/NJ výhodou - moţnost dalšího 
jazykového růstu 

Přihlášky nejpozději do 10 dnů od zveřejnění inzerátu 

 
Nabízíme: 

- dobré platové ohodnocení s progresivní motivační sloţkou 
- perspektivní zaměstnání v dynamicky se rozvíjející firmě 

Písemné přihlášky s ţivotopisem nejpozději do 15 dnů od 
zveřejnění inzerátu 

Kontakt: Ivana Šantrochová - personalistka KASPER KOVO 
s.r.o. 

Telefon: 499 827 163 
WWW - www.kasperkovo.cz 

E-mail: i.santrochova@kasperkovo.cz 
Adresa: KASPER KOVO s.r.o., Ţitná 476, 541 03 Trutnov  

nahoru - obsah 
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